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Aanwezig  
Voorzitter Tiny Reijnders (CDA) 
De leden Nadine Alofs (CDA), Rick Beurskens (VVD), Ron de Cock (PL), Rob Flin-

senberg (RO), Pieke Houben (SV), A. Kierkels (RO), Yvonne Parren 
(SV), Rens Raemakers (D66) en Richard Verheul (RO) 

Vervanging de heer  G. Eijsink (CDA) wordt vervangen door de heer M. Schreurs en 

de heer H. Metsemakers (SV) wordt vervangen door Mw. A. van Vlodrop  
Portefeuillehouders J. van den Beuken  
Ambtelijke ondersteuning Claudia Sturme voor agendapunt 5a pilot zorg en leefbaarheid kleine 

kernen 
Geert Cuijpers voor agendapunt 6 voorstel tot mogelijke fusie Westrom 
en Risse 

Derden Geen 
Insprekers Geen 
Publieke tribune 2 personen 
Raadsleden op tribune R. Teluij en A. Thomassen  
Ambtenaren op de tribune Geen 

Commissiegriffier John Lommen  
 

01 Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Ze maakt melding van 
de afwezigheid van de heren G. Eijsink en H. Metsemakers. 

02 Vaststellen agenda 
De agenda wordt conform vastgesteld.  
De heer Verheul maakt kenbaar niet aan de beraadslagingen deel te nemen bij agendapunt 
7a, de brief van gemeenschapshuis de Klokkenstoel, omdat hij zelf in het bestuur zit. 

03 Vaststellen verslag 29 januari 2015  
Het verslag van de vergadering wordt conform concept vastgesteld.  

04 Spreekrecht niet – commissieleden 
Van het spreekrecht wordt geen gebruiik gemaakt.  

05 
 

Presentatie en thema’s 
 

05a  
 

Presentatie eindevaluatie pilot zorg en leefbaarheid kleine kernen 
Mw. Sturme geeft een presentatie over de eindevaluatie van de pilot Zorg en leefbaarheid 
kleine kernen (ZLKK). Er is veel losgemaakt binnen de gemeenschappen. Het blijft wel maat-

werk de behoeften om ondersteuning is niet overal aanwezig, het blijft derhalve maatwerk 
voor elke kern. Inmiddels zijner twee gebiedsregisseurs benoemd. Zij zullen zich in de komen-
de vergadering presenteren.  Als slotconclusie geeft mw. Sturme het volgende signaal af: Om 
in te kunnen spelen op de snelle veranderingen in de samenleving is ons huidige “gemeentelijk 

systeem” (bestuurlijk en ambtelijk) niet toereikend. De door de commissie gemaakte aanvul-
ling: en wat gaan we daar aan doen is vervolgens onderwerp van de discussie. De commissie 
wil eerst geïnformeerd worden over de taken en rol van de gebiedsregisseurs, in relatie tot de 
werkzaamheden van Synthese, en de relatie met het bureau Dorpsraden. Wat is de positie 
hiervan. In de volgende vergadering zal hierop uitvoerig bij worden stil gestaan. De commissie 
is op voorhand nog niet overtuigd van de toegevoegde waarde. Mw. Sturme ziet de gebiedsre-
gisseurs als verbindende schakel tussen gemeenschap, gemeente (ambtelijk apparaat)en Syn-

these.  
Vervolgens wordt opgemerkt dat er thans nog teveel belemmeringen zijn de in vorm van de 
wijze van subsidiëring en het ontbreken van projectmatig werken op grotere schaal dan nu het 
geval is. Een andere vorm van subsidiëring kan leiden tot creatieve oplossingen (het eureka-
effect genoemd). Tenslotte wordt opgemerkt dat de commissie meer zelf naar buiten moet 
gaan en de discussie met de gemeenschap moet aangaan.  In dit kader wordt opgemerkt dat 

de gezamenlijke dorpsoverleggen eind juni bij elkaar komen. Dit onderwerp zal nog regelmatig 
op de commissieagenda terugkeren, te beginnen met 11 mei 2015, waarin de gebiedsregis-
seurs komen.  

06 Raadsvoorstellen 
 

06a Voorstel tot mogelijke fusie Westrom en de Risse 
Bureau Berenschot heeft de mogelijkheden onderzocht van een mogelijk samengaan van de 

werkbedrijven van de Westrom en de Risse. Dit samengaan is nodig voor een effectieve werk-
wijze van de door de Participatiewet verwachte regionale samenwerking die plaatsvindt tussen 
de gemeenten, UWV en de werkgevers. Het regionale werkbedrijf dat hierdoor ontstaat draagt 
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zorg voor een effectieve begeleiding van mensen met een arbeidsbeperking naar werk bij re-

guliere werkgevers.  De commissie vindt het samengaan logisch, maar men maakt zich zorgen 

om de mensen die hierdoor buiten de boot kunnen gaan vallen. De portefeuillehouder ant-
woordt dat de mensen die op basis van de sociale werkvoorziening werkzaam zijn daar aan 
het werk blijven, met als uitgangspunt ze te begeleiden naar regulier werk. Op welke termijn 
dat dit haalbaar is is niet duidelijk, maar dit kan theoretisch tot ongeveer 2040 duren. Voor de 
mensen met een regulier dienstverband geldt het sociaal plan. Er zijn echter in de tussentijd al 
veel mensen die elders een baan hebben gevonden.  Door de nieuwe wetgeving komen  er 

geen mensen bij die werkzaam zijn binnen de sociale werkvoorziening. OP dit moment zijn er 
nog twee werkgeversservicepunten in Midden-Limburg, een in Weert en een in Roermond. Er 
is sprake van samenwerking met het UWV, de werkzaamheden van het UWV moeten aanslui-
ten op de werkzaamheden van de servicepunten. Voor 1 januari 2016 hoopt men dit geheel te 
realiseren. Het UWV houdt overigens zowel organisatorisch als fysiek een vestiging in Midden-
Limburg. De salarisverschillen tussen de Risse en de Westrom is iets dat historisch gegroeid is, 

er komen echter al sinds geruime tijd geen nieuwe gevallen bij.  
Het reïntegratiedeel is beschikbaar om mensen naar regulier werk te begeleiden. Hoewel het 
budget nog klein is zijn er wel al successen geboekt. De loonkostensubsidie wordt betaald uit 
get inkomensdeel. Op dit moment zijn er nog geen signalen dat een van de deelnemende ge-
meenten niet instemt met de voorgenomen fusie. Er zijn wel kritische kanttekeningen ge-

plaatst.  
De commissie acht het voorstel rijp voor bespreking in de raadsvergadering van 21 april 2015.  

07 Vanuit de raad doorverwezen naar de commissie 

07a Brief Stichting Gemeenschapshuis de Klokkenstoel  
De fractie Ronduit Open wil van de overige fracties weten of ze bereid zijn om de inkomens-
derving van de Klokkenstoel vanwege de continuering van het opstalrecht te compenseren. 
Door het wegvallen van de peuterspeelzaal krijgt het bestuur geen huurinkomsten meer. 
De commissie is van mening dat dit in het algemene plaatje van het accommodatiebeleid  aan 
de orde moet komen. De portefeuillehouder zegt dat hij binnenkort met de gemeenschap in 

Heibloem gaat praten voor oplossingen.  
08 Aan de commissie gerichte stukken 
08a Notitie Samen Verder over vergaderwijze commissie Sociaal  

De commissie stemt in met het vooraf via de commissiegriffier indienen van vragen. Deze 
zullen worden uitgezet binnen de organisatie en door het college voor de vergadering van een 
antwoord worden voorzien. Dit komt ten goede aan de onderlinge discussie. Wel wordt ver-
zocht om de vragen zo tijdig mogelijk in te dienen zodat een antwoord gegeven kan worden, 

en dit de leden ook nog kennis kunnen nemen van de beantwoording. Vragen en antwoorden 

zullen als apart agendapunt worden geplaatst in iBabs, en middels een zogenoemde notificatie 
zal van deze plaatsing kennis worden gegeven.  

08b Taskforce Jongerenwerk 
De commissie stemt in met overleg van de taskforce werkgroep 3 a 4 keer per jaar vooraf-
gaande aan de vergadering van de commissie sociaal met dien verstande dat het aanvangs-
tijdstip van vergaderen niet vóór 19.30 uur zal liggen. Zodra bekend is wie vanuit de ambtelij-

ke organisatie ondersteuning zal bieden zal in overleg met de commissiegriffier,  de voorzitter 
van de taskforce en de ambtelijke ondersteuning een duidelijke taakverdeling gemaakt wor-
den.   

08c Bibliotheekwerk  
De fractie D66 heeft in een open brief aan de fracties Samen Verder en het CDA een voorstel 
gedaan die het mogelijk kan maken om 11 bibliotheekvestigingen open te houden in plaats de 

beoogde 7. Omdat de brief op de dag van de vergadering is verstuurd hebben de fracties nog 
niet de gelegenheid gehad deze in eigen kring te bespreken. De fracties Ronduit Open en Pro-
gressief Leudal kunnen zich vinden in de inhoud, behalve daar waar het gaat om de voorge-
stelde financiering (verghoging van de OZB met 0,8% voor de komende 2 jaar).  
Daarnaast worden door de portefeuillehouder nog twee zaken opgemerkt. 

1. De overeenkomst met bibliocenter is om juridische redenen opgezegd. Hierdoor is het 
mogelijk om een aanbestedingstraject in te gaan met andere aanbieders. Bibliocenter kan 

aan deze aanbesteding meedoen.  
2. De gevraagde informatie over de aanbesteding zal niet worden verstrekt. Dit om het aan-

bestedingstraject zuiver te houden.  
08d Brief Werkgroep Haelen 

De brief wordt voor kennisgeving aangenomen 
08e De PGB tarieven 

Naar aanleiding van een krantenbericht over een proefproces dat binnenkort dient bij de be-

stuursrechter tussen een inwoner van Leudal en de gemeente zijn diverse vragen binnenge-
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komen Het betreft het lage uurtarief (€4,75) dat door de gemeente gehanteerd wordt. Om de 

vragen en de antwoorden goed te kunnen bespreken is dit agendapunt opgenomen. Rondom 

de PGB tarieven leven bij de commissieleden veel onduidelijheden. Dit blijkt uit de discussie.  
De portefeuillehouder gaat niet in op de casus, omdat deze nog onder de rechter is.  
Algemeen uitgangspunt  is dat als naasten (1e en 2e graad verwantschap) huishoudelijke hulp 
bieden hier het uurtarief van € 4,75 gehanteerd wordt. Criterium hierbij is een schoon en leef-
baar huis (2 a 3 uur). Voor professionele (lees beroepsmatige) inzet en andere verleende zorg 
geldt de tarieventabel. De commissie blijft sceptisch over de praktijk, en vreest dat mantel-

zorrgers of geen hulp meer kunnen bieden, waardoor bijvoorbeeld ouderen niet langer meer 
thuis kunnen wornen, of wel die hulp bieden, maar daardoor met een enorme inkomstender-
ving te maken krijgen omdat ze hun reguliere ban niet kunnen uitoefenen. De commissie zal 
deze problematiek op de voet volgen en hoopt snel duidelijke cijfers te krijgen.  
Daarnaast wordt nog een signaal afgegeven over zorgverleners, met name ZZP’rs en kleine 
bedrijven die vanwege de lage tariefstelling geen zorg meer aanbieden aan inwoners van Leu-

dal.   
09 Stand van Zaken 

09a Decentralisatie Sociaal domein  
Bij dit agendapunt zijn de vooraf gestelde vragen en antwoorden over diverse onderwerpen 

besproken. De vragen en de antwoorden staan bij dit punt opgenomen in iBabs.  

Aanvullend: 
Gevraagd is naar de beschikbaarstelling van € 6000,00 voor vluchtelingen voor de inrichting 
van de woning. Waarom kan dit geen lening zijn. Een bedrag van €95,00 per maand kan wor-
den ingehouden op de uitkering, dit zijn toch niet de administratieve lasten die het verschil 
van behandeling ten opzichte van andere bijstandsgerechtigden rechtvaardigen. Deze groep 

moet voor de inrichting een lening aangaan. Daarnaast is het zo dat een schenking het proces 
om met geld om te gaan in de weg staat, en daarmee ook een stukje integratie binnen de 
samenleving. 
De combinatie Jeugdzorg Brabant meldt bij een raadslid dat ze graag diensten verlenen voor 
Leudal, maar dat ze geen voet tussen de deur krijgen. De portefeuillehouder antwoordt dat ze 
zich aan het begin van het aanbestedingstraject niet hebben gemeld, en niet halverwege kun-
nen meedoen. Op onderdelen werken ze overigens wel samen met de gemeente, en er liggen 

ook contacten.  
   

09b Projectenlijst / Samenleving Termijn kalender 
De commissiegriffier heeft een langetermijnkalender gemaakt voor de vergaderingen. Hierop 
kan de commissie aanvullingen doen. De kalender wordt daarnaast gevuld met de gegevens 

uit de voorraadkalender van de diverse afdelingen/portefeuillehouders. Het betreft een plan-
ning, en wijzigingen kunnen daarin optreden. De lijst wordt telkens vernieuwd en bij elke ver-

gadering aan de commissie ter kennis gebracht.  
09c Openstaande Actiepunten 

Er zijn geen openstaande actiepunten 

10 Ter afsluiting 

10a Mededelingen 
Er waren geen mededelingen 

10b 

 

Rondvraag 

De heer Flinsenberg wil graag een overzicht van de uitgaven van Synthese en de verrichte 
werkzaamheden en resultaten. 
De heer Flinsenberg heeft gehoord dat buurtverenigingen niet terecht kunnen in MFC de Post-
koets, wat is hiervan waar. De portefeuillehouder antwoordt dat hij op 9 april overleg heeft 
gehad met het bestuur van de Postkoets, en dat er: 
1. geen problemen zijn tussen de verenigingen en de commerciële exploitatie 

2. problemen tussen verenigingen onderling die door extra activiteiten gelijktijdig van de ruim-
ten gebruik willen maken opgelost zijn na bespreking met de beheerder.  

3. er nog een onlangs opgerichte vereniging is waarmee de samenwerking stroef verloopt. 
Deze vereniging zal ergens anders onderdak gaan zoeken. 
De heer Raemakers vraagt aandacht voor de nog openstaande D66 motie over de uitbreiding 
van het leefbaarheidsfonds. Hij verzoekt de wethouder om deze vóór de zomervakantie af te 
handelen. 

10c 
 

Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om  23:00 uur de vergadering en bedankt 
iedereen voor de inbreng. 
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